



<b>Design</b>	Egoé studio	
<b>Material</b>	Steel structure with corrosion protection zinc coating and powder coating. Colour can be selected according to „ <a href="#">Samplers RAL</a> “. Safety laminated glass, rubber seals, stainless steel fasteners.	<b>Material</b> Stahlkonstruktion mit Korrosionsschutzverzinkung und Pulverbeschichtung. Die Farbe kann nach „ <a href="#">Musterkatalog RAL</a> “ gewählt werden. Verbundsicherheitsglas, Gummidichtungen, Befestigungen aus rostfreiem Stahl.
<b>Note</b>	Rainwater or other precipitation runs off the back edge of the roof onto the ground. <a href="#">LEV402</a> slatted soffit can be applied for shading.  When installing a LEVA assembly without anchoring, it is essential to consult the manufacturer or dealer regarding the weather resistance of the assembly with respect to its exact location.	<b>Hinweis</b> Regenwasser oder anderes Niederschlagswasser läuft über die hintere Dachkante auf den Boden ab. Zur Beschattung kann die <a href="#">LEV402</a> Lamellenunterdachung verwendet werden. Bei der Installation einer LEVA-Konstruktion ohne Verankerung ist es unerlässlich, den Hersteller oder Händler bezüglich der Witterungsbeständigkeit der Konstruktion in Bezug auf ihren genauen Standort zu konsultieren.
<b>Assembly</b>	<b>Glass panels on the roof can only be installed on the all-steel frame of the LEVA system.</b>  Installation may only be carried out by personnel properly trained by the manufacturer in accordance with the applicable installation instructions.	<b>Montage</b> <b>Die Glasplatten auf dem Dach können nur auf dem Ganzstahlrahmen des LEVA-Systems montiert werden.</b> Die Installation darf nur durch vom Hersteller entsprechend geschultes Personal gemäß den geltenden Installationsanweisungen erfolgen.
<b>Maintenance</b>	Use the usual cleaning methods suitable for outdoor furniture, see the manual „ <a href="#">Inspection and maintenance</a> “.	<b>Wartung</b> Verwenden Sie die üblichen, für Außenmöbel geeigneten Reinigungsmethoden, siehe Handbuch „ <a href="#">Kontrolle und Wartung</a> “.
<b>Options</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Coverings on the glass panels</li> <li>Eaves system</li> </ul>	<b>Optionen</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Beschichtung der Glasscheibe</li> <li>Traufsystem</li> </ul>
<b>Weight</b>	254 kg [560 lbs]	<b>Gewicht</b> 254 kg

**technical sheet / technisches Arbeitsblatt**

The dimensions of the products are informative. The manufacturer reserves the right to change the technical specifications without prior notice.  
Die Abmessungen der Produkte sind informativ. Der Hersteller behält sich das Recht vor, die technischen Spezifikationen ohne vorherige Ankündigung zu ändern.